

المرجع: م.م./ / ٢٠٢٠

To: Jordan Securities Commission
Amman Stock Exchange

السادة هيئة الأوراق المالية

السادة بورصة عمان

Date:- 02/7/2020

التاريخ:- ٢٠٢٠/٧/٠٢

**Subject: General Assembly Meeting
of July 2nd, 2020**

الموضوع: اجتماع الهيئة العامة العادي

بتاريخ ٠٢ تموز ٢٠٢٠

Dear Sirs,

Kindly note that the Ordinary General Assembly Meeting of ARABI Insurance Co. – Jordan was held on Thursday July 2nd, 2020 using Microsoft Teams were the following decisions have been taken:

1. Approval of last General Assembly Minutes of meeting held on 20/5/2019.
2. Approval of the Board Report and Financial Statements for the year ending 31 December 2019.
3. Approval of the appointment of Mr. Marwan S. Zawaydeh as a board member to fill the vacancy of Messrs. Jordan Worsted Mills.
4. Clearance of the Board of Directors responsibility for the year 2019 within the law.
5. Election of the External Auditor for the year 2020 Messrs. Deloitte and Touch – Jordan.

تحية طيبة وبعد.

نرجو التكرم بالعلم بأنه قد تم انعقاد اجتماع الهيئة العامة العادي لشركة التأمين العربية – الأردن اليوم الخميس ٠٢ تموز ٢٠٢٠ عبر وسيلة الاتصال المرئي والإلكتروني (Microsoft Teams) حيث أخذت القرارات التالية:


١. المصادقة على محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق بتاريخ ٢٠/٥/٢٠١٩.
٢. المصادقة على تقرير مجلس الإدارة والبيانات المالية عن السنة المالية المنتهية بتاريخ ٣١ كانون الأول ٢٠١٩.
٣. المصادقة على تعيين السيد/ مروان سليمان سليم الزوايده كعضو مجلس إدارة مستقل. للمنى الشاغر بعد استقالة السادة/ شركة مصانع الاجواخ الأردنية.
٤. إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن عام ٢٠١٩ بحدود القانون.
٥. انتخاب مدققي الحسابات للعام ٢٠٢٠ السادة/ ديلويت أند توش – الأردن.

Kindly accept our high appreciation and respect

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام...



Rashid J. Habbab
General Manager



رشيد جودت الهباب
المدير العام



ARABIA Insurance Co. - Jordan Ltd. شركة التأمين العربية - الأردن م.ع.م.

صفحة ١ من ١



هاتف: +٩٦٢ ٦٥ ٦٣٠ ٥٢٠ • فاكس: +٩٦٢ ٦٥ ٦٢٢ ٣٠٢ • صندوق بريد ٢٠٠٣١ عمان ١١١١٨ الأردن
Tel: +962 6 5 630 530 • Fax: +962 6 5 622 303 • P.O.Box 20031 Amman 11118 Jordan
info@aicj.jo • www.aicj.jo